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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 5 d'abril de 2023, a les 9,35 hores, a la Sala de Juntes del 
Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i amb 
l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió ordinària 
el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

Assistents:  

(Amb vot) 

Rectora: Maria Vicenta Mestre Escrivá 

Secretària General: Maria Elena Olmos 
Ortega 

Gerent: Juan Vicente Climent Espí 

Vicerectora d’Estudis: Isabel Vázquez 
Navarro 

Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat: Ernest Cano Cano 

Vicerectorat de Formació Permanent, 
Transformació Docent i Ocupació: Ángeles 
Solanes Corella 

Vicerector d’Investigació: Carlos 
Hermenegildo Caudevilla 

Vicerectora d’Innovació i Transferència: 
Rosa Mª Donat Beneito 

Vicerectora de Cultura i Societat: Ester 
Alba Pagán 

Vicerector d’Internalització i 
Multilingüisme: Carles Padilla Carmona 

Vicerector de Planificació, qualitat i 
Tecnologies de la Informació: Joaquín 
Aldás-Manzano 

Vicerector d’Economia i Infraestructures: 
Justo Herrera Gómez 

Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i 
Vida Saludable: Pilar Serra Añó 

Vicerectora d’Igualtat, Diversitat i 
Polítiques Inclusives: Helena Rausell Guillot 

Delegat de la rectora per a estudiantes i 
estudiants: Manuel González Ferrandis 

Degà de la Fac. de Medicina: Francisco 
Javier Chorro Gascó 

Degà Fac.  Economia: Francisco Muñoz 
Murgui 

Degana Fac. de Filosofia i Ccies. de 
l’Educació: Rosa Mª Bo Bonet 

Degà Fac. d’Infermeria i podologia: Antonio 
Merelles Tormo 

Degà Fac. Psicologia i Logopèdia: Antonio 
Manuel Ferrer Manchón 

Degana Fac. Quimica: Adela Mauri Aucejo 

Director ETS Enginyeria: José Rafael 
Magdalena Benedicto 

Representant departaments: José 
Antonio Calañas Continente 

Representant departaments: Luis Torres 
Asensi 

Representant Instituts universitaris: Joan 
Monrós González 

Representant PDI Doctor: Pedro Cillero 
Salomón 
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Representant PDI Doctor: Jesús Olavarría 
Iglesia 

Representant PDI Doctor: Emilia Ferrer 
García 

Representant PDI Doctor: Enric Josep 
Valor i Micó 

Representant PDI Doctor: Ana María 
Gómez Tafalla 

Representant PDI Doctor: Francisco 
Miguel Martínez Arnau 

Representant PDI Doctor: Sergio 
Maruenda Bataller 

Representant PDI No Doctor: María 
Ángeles Serrano Mendizábal 

Representant PDI No Doctor: Daniel 
Tordera Salvador 

Representant PAS: Laura Coscollá 
Pascual 

Representant PAS: José Francisco 
Martínez Pastor 

Representant PIF: Víctor Moreno Soler 

Representant Estudiantat: Rocío Briet 
Reyes 

Representant Estudiantat: Jaume Espadà 
Guillén 

Representant Estudiantat: Alejandro 
Navarro García 

Representant Estudiantat: Valeria Ruiz 
García 

Coordinador de la AGE: Víctor Herrera 
Latorre 

PAS designada per la Rectora: Vicenta 
Alandí Palanca 

PAS designada per la Rectora: Fuensanta 
Domenech Roda 

 

(sense vot): 

 

Degana Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Amparo Ricós Vidal 

Degà Fac. Geografia i Història: Josep 
Montesinos Martínez 

Degana Fac. Fisioteràpia: Sofía Pérez 
Alenda 

Degà Fac. Ciències Socials: Albert Moncusí 
Ferré 

Degà Fac. Física: Jorge Vidal Perona 

Degà Fac. Ciències Matemàtiques: José 
Salvador Moll Cebolla  

President Junta del PDI: Aniceto 
Masferrer Domingo 

Presidenta Junta PAS:  Carmen 
Hernández Ortega 

------------------ 

Excusen la seua assistència els membres següents: Degà de la Facultat de Dret, Francisco 
Javier Palao Gil; Degana de la Facultat de Magisteri, Ana Maria Botella Nicolás; Hortensia 
Rico Vidal, Degana de la Facultat de Farmàcia; José Vicente Bagán Sebastián, Director de 
l’Escola de Doctorat; Inmaculada Rosa García Robles, Representant PDI Doctor; Carlos 
Javier López Benedí, Representant PAS i Juan Miguel Soria García, President del Comitè 
d’Empresa. 
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------------------- 

Per a tractar els punts del següent 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 7 de març de 2023. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau de la confirmació, transformació o amortització de vacants 

(revisió de la plantilla). 

4. Adscripció, si escau, de places de professorat Titular d'Universitat per a 

l’estabilització de personal investigador del Programa Ramón y Cajal, amb el certificat 

I3, amb càrrec a les OPO 2020 i 2021. 

5. Aprovació, si escau, de les convocatòries, perfils i tribunals de places de professor 

titular d’Universitat per a l’estabilització de personal investigador del Programa Ramón 

y Cajal amb certificat I3 (OPO 2020 i 2021). 

6. Aprovació, si escau, de sol·licitud de canvi d’adscripció de centre. 

7. Aprovació, si escau, de la modificació del barem per a la selecció de Professorat 

Associat de la Facultat de Medicina. 

8. Aprovació, si escau, del canvi de nom de la Facultat de Farmàcia. 

9. Aprovació, si escau, de la supressió de l’adscripció de l’Escola Universitària 

d’Infermeria “La Fe” i la incorporació de l’oferta formativa a la Universitat de València. 

10. Modificació parcial, si escau, de l’ACGUV 37/2023 sobre l’Oferta Pública 

d’Ocupació del PDI per l’any 2023. 

11. Aprovació, si escau, del contracte de llicencia i de drets d’ús i explotació de la 

metodologia UV-MET-202285R i del reconeixement com spin-off de la Universitat de 

València a la iniciativa empresarial EVOLVING THERAPEUTICS S.L.  

12. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Teletreball del Personal 

d’Administració i Serveis de la Universitat de València 

13. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

14. Torn obert de paraules.  

 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 

declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 
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1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 7 de març de 2023. 

 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València. 

S’obre un torn d’intervencions. 

La Sra. Rectora dona la paraula all president de la Junta del PDI, Aniceto Masferrer Domingo, 
que vol comentar dos qüestions del punt 12 de l’Acta. 

Per una banda, comenta que al paràgraf de la pàgina 14 on diu “... Malgrat això, dues de les 
tres seccions sindicals que votaren favorablement en la reunió de treball prèvia van canviar 
el seu vot, optant per l'abstenció...”, s’afirma que dos de les tres seccions, que votaren a favor 
van canviar el seu vot per l’abstenció. 

Explica que es va sorprendre perquè va assistir tant a les dues reunions prèvies, com a la 
Mesa Negociadora, i no té consciència d’això, de fet, diu que ho va consultar en totes les 
seccions, exceptuant CCOO perquè tenia clar que va votar a favor. Es a dir, continua el 
president de la Junta de PDI, aquest Reglament que es va sotmetre a votació al Consell de 
Govern el dia 7 de març, en cap reunió, ni prèvia, ni en Mesa Negociadora va tenir més 
suport que dos seccions sindicals. 

Indica que a la segona reunió prèvia a la Mesa Negociadora va donar el seu vot favorable 
CCOO i CSIF i a la Mesa Negociadora, CSIF va passar del vot favorable a l’abstenció, mentre 
que SATUII que donà vot d’abstenció a la reunió prèvia, va passar al vot negatiu; per tant, 
aquest raonament que es va sotmetre a votació el dia 7 de març, contràriament al que es 
reflecteix al document, explica el president de la Junta de PDI, mai va tenir el suport favorable 
de més de dos seccions de les sis que tenen representació sindical ara mateix.  

Per altra banda, expressa que actua de bona fe i pensa en la bona fe del Vicerector, per tant, 
pensa que potser una equivocació per alguna de les parts. I és per això que comenta que ha 
contactat amb totes les seccions sindicals i li han ratificat quin va ser el procés de les 
votacions de les dos reunions prèvies i de la Mesa Negociadora. 

Per tant, demana que es modifique el text al semblar que es tracta de una errada del 
Vicerector. 

 

Per altra banda, el President de la Junta del PDI fa referència a una part del text de la pàgina 
17, on sembla que es va estar molt de temps negociant, igualment el Vicerector també ha 
dit que era “molt de temps”, però pensa que, des dels sindicats la impressió és la contraria, 
i comenta que la sensació dels sindicats, és que el procés va ser molt ràpid. 

Per tant, resumeix el president de la Junta del PDI, la primera qüestió és la de rectificar l’acta 
en el sentit de que mai aquest Reglament va obtindré vot favorable de més de dos dels sis 
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sindicats i la segona qüestió és que no dubta en que el Vicerector va treballar molt el text, 
però pel que fa a la negociació amb els sindicats, el procés va ser molt ràpid. 

 

La Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
manifesta que no coincideix en el que diu el president de la Junta de PDI. Explica que ell també 
estava a la reunió, com ho estava la cap de servei del PDI, la cap de secció de planificació del 
PDI i totes les persones que estaven en representació de la institució, que tenen clar que a 
la segona reunió hi hagué un expressió favorable de CCOO, CSIF i CGT. Per tant, el que figura 
en acta és el que va dir i ho manté. Ara bé, li preocupa com va ser la dinàmica negociadora 
prèvia a la Mesa Negociadora i es pregunta si a partir d’ara caldrà alçar acta del que es fa 
en les reunions de treball o si el que potser cal plantejar-se a partir d’ara és si convé o no fer 
aquestes reunions prèvies. Això suposaria un canvi de model de negociació i demana al 
president de la Junta de PDI que caldria que ho reflexionaren els representants sindicals. 

Per altra banda, explica que en aquesta Universitat no només es negocia amb els sindicats, 
la expressió que figura en l’Acta  indicant que hi ha hagut un procés de negociació llarg, es 
refereix al fet que en aquesta Universitat hi ha diferents instàncies on cal negociar: en l’àmbit 
de la Comissió de Professorat o amb degans i deganes per arribar a acords i consensos i a 
això es refereix quan parla de que el Reglament ha tingut un procés de negociació llarg. 

No comparteix que el procés de negociació amb els sindicats fora insuficient i molt ràpid, 
però diu que aquesta és una qüestió interpretativa. 

 

Seguidament la Rectora dona la paraula al Gerent, que confirma el que ha dit el Vicerector. 
Ho afirma perquè va estar en la Mesa Negociadora i, per tant, el que diu el Vicerector a 
l’acta s’adapta perfectament al que va passar. Li preocupa que a l'acta es vullguen esmenar 
les paraules d’altra persona i reitera el seu suport al Vicerector. 

Finalment, la Rectora pren la paraula per posicionar-se també en aquesta qüestió. Vol 
explicar que des de fa 13 anys, la Universitat porta treballant amb molta negociació amb 
degans i deganes, Comissió de Professorat i Mesa Negociadora.  

El sistema que es va establir quan va ocupar en el seu moment la presidència de la Mesa 
Negociadora, perquè es va veure que era millor així, va ser la de dissenyar un model de 
procediment per portar al Consell de Govern acords de la Mesa Negociadora, que consistia 
en: Negociació sindical, reunions de treball, preacords, aquest preacord aniria a la Comissió 
de Professorat; prèviament reunions amb degans i deganes i finalment tornar a la Mesa 
Negociadora per ratificar l’acord amb la finalitat d’evitar diferències entre Comissió de 
Professorat i la Mesa Negociadora. 

Aquest és el procediment que el Vicerector ha seguit, i vol afegir que està segura que sense 
un preacord suficient amb la Mesa Negociadora, el Vicerector no haguera convocat la 
Comissió de Professorat. 
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I en el Consell de Govern, quan es va debatre aquest tema hi havia membres que estaven en 
Mesa Negociadora i que no van opinar al respecte ni corregiren el que va dir el Vicerector.  

En aquest sentit, la Sra. Rectora es ratifica i dona suport al Vicerector, president de la Mesa 
Negociadora i per tant, no considera que calga modificar en l’Acta les paraules del 
Vicerector, prenent-se l'acord següent: 

 

ACGUV 60/2023 “Aprovar l’Acta del Consell de Govern de 7 de març de 2023”. 

 

 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

 

La Sra. Rectora comenta que aquest informe al Consell de Govern serà, necessàriament, 
breu, atenent a l’escàs temps que ens separa de la celebració de la darrera reunió i agraeix 
el compromís dels seus membres, no sempre suficientment reconegut, necessari per a una 
governança universitària democràtica i participativa. 

 

Recorda que la darrera reunió del Consell de Govern va tindre lloc el dia 7 de març, en 
vespres de la celebració del Dia Internacional de la Dona, i que es va llegir el Manifest 
corresponent, en coordinació amb la resta d’universitats espanyoles, en acabar aquella 
reunió. 

Continua la Sra. Rectora fent referència a la celebració el dia 10 de març a Les Corts 
Valencianes, l’acte de presentació de la magna obra Acta Curiarum, la publicació de les actes 
de les nostres Corts des de la primera Assemblea de València en temps de Jaume I. Resultat 
de l’acord de Les Corts Valencianes amb les universitats públiques del nostre territori que 
disposen de línies de recerca vinculades a la història del nostre poble, aquest primer volum 
ha estat coordinat per Vicent Baydal i Antoni Furió, i editat per Publicacions de la Universitat 
de València i dona l'enhorabona al nostre Servei de Publicacions pels excel·lents resultats 
d’aquest primer volum. 

També comenta que va presentar, el passat dia 13 de març, la Càtedra d’estudis sobre el 
terrorisme i els drets de les seues víctimes, resultat de l’acord de col·laboració amb la 
Conselleria de Justícia, Interior i Administració Pública. Expressa l'enhorabona per aquesta 
iniciativa, única a Espanya, liderada pel professor José Luis González Cussac. 

Per altra banda, el dia 17 de març, en plenes falles, va participar en l’acte Mission Valencia 
PowerCo a Sagunt. PowerCo és la filial del grup Volkswagen que treballa en el desplegament 
de la divisió de bateries, gigafactoria que s’instal·larà a Sagunt, havent-se iniciat ja les 
primeres obres i les primeres activitats de selecció de recursos humans. 
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En aquest sentit, explica que ha mantingut contactes amb aquesta filial i pròximament 
analitzarem la viabilitat de línies de col·laboració entre PowerCo i la Universitat de València, 
i en eixa línia ha continuat treballant amb l’Ajuntament de Sagunt per fer realitat el projecte 
UVSagunt, del qual ja va informar al darrer Consell de govern. 

En eixe mateix vector de treball, el dia 21 de març es va reunir amb l’alcalde d’Ontinyent, 
abordant l’increment d’activitat del nostre Campus i la contribució de la Universitat de 
València al desenvolupament del territori, Ontinyent i Vall d’Albaida.  

La presència estable del nostre Parc Científic, continua la Sra. Rectora, i el desplegament de 
programes formatius amb empreses foren algunes de les conclusions que s’assolí en 
aquella reunió en què participà, també, el president de Caixa Ontinyent, José Pla, catedràtic 
de la nostra Facultat d’Economia. 

A més recorda que eixe mateix dia tingué lloc, a la Facultat de Dret, la Jornada en Memòria 
del professor Tomàs Vives, qui sempre serà recordat a la nostra Facultat de Dret. 

Per altra banda, anuncia que al Claustre de la nostra Universitat ha presentat la Trobada de 
Rectores i Rectors d’Universia que se celebrarà a la nostra ciutat els propers dies 8 al 10 
de maig, i recorda que la nostra universitat ocupa la presidència del Comitè Acadèmic. 

En el nostre Paranimf, també a l’edifici històric de la Universitat, es va celebrar l’acte solemne 
d’investidura de la professora Ilona Kickbusch, destacada dona lluitadora per la salut pública, 
politòloga compromesa que, des de la seua participació com a gestora a l’Organització 
Mundial de la Salut, ha contribuït a les polítiques de salut pública, la inclusió de les dones i, 
també, a la vinculació entre tecnologia i salut. 

Seguidament, la Sra. Rectora informa al Consell de Govern que s’ha constituït la Junta de 
PDI després del procés d’eleccions sindicals, essent elegit com a president el professor 
Aniceto Masferrer, vicepresident el professor Héctor Monterde, Secretària la professora 
Raquel Guillén, i vicesecretària la professora Esperanza Navarro. També s’ha elegit el 
professor Juan Miguel Soria com a president del Comitè d’Empresa, i dona l'enhorabona a 
totes i tots ells. 

La Sra. Rectora passa a felicitar al professor de la Facultat de Química, i membre d’aquest 
Consell de Govern. Dr. Daniel Tordera, per haver obtingut el premi ‘Ciutat d’Algemesí’ per a 
joves investigadors.  

També felicita Domingo Carlos Salazar, arqueòleg biomolecular i investigador del 
departament de Prehistòria, Arqueologia i Història Antiga, pel premi de les societats de 
Microbiologia europea al millor article científic de l’any 2022 i el professor Manuel Cuadrado-
Garcia, professor de la nostra Facultat d’Economia, pel premi de la Fundació Abanca al millor 
docent universitari d’Espanya, donant l'enhorabona als dos pel reconeixement a la seua 
tasca.  
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De la mateixa manera, es congratula que els professors de la Facultat de Ciències 
Biològiques Daniel Ballesteros i Miguel Ángel Silvestre han participat en la creació, i formaran 
part de la directiva de la Societat Espanyola de Criobiologia (SECrio).  

I, a més, comenta que la investigadora de l’Institut de Ciència Molecular (ICMol) Isabel 
Abanadés ha obtingut una beca Junior Leader, donant-li les gràcies per la seua llavor en la 
sintetització de materials. 

I, com a Universitat pública líder en competicions esportives universitàries, la Sra. Rectora 
explica que és un orgull que esportistes de la nostra casa hagen estat campiones d’Espanya 
en atletisme camp a través i en taekwondo, disciplina on hem acumulat un or i dos bronzes. 

Igualment, l’estudiantat de la Universitat ha obtingut resultats extraordinaris al Campionat 
Autonòmic d’Esport Universitari: dels 14 esports per equip que es disputaren el passat 8 de 
març, equips de la Universitat de València triomfaren en 10 d’ells. En altres disciplines, com 
vòlei platja, rem, esquaix, tir amb arc i atletisme en pista i pilota valenciana, esportistes de la 
Universitat aconseguiren 25 medalles d’or, 16 de plata i 17 de bronze i en vela, l’equip de la 
universitat aconseguí la medalla de plata a Calp; en natació, les nostres estudiantes i 
estudiants arreplegaren 9 ors, 10 plates, 15 bronzes; i en karate, 8 medalles de cada metall.  

La Sra. Rectora considera que és un balanç aclaparador, que fa mantindré el llistó ben alt i 
ens continua omplint d’alegria i satisfacció.  

I seguint amb els reconeixements, vol donar l’enhorabona, també, a les persones 
guardonades amb els premis Vicent Ventura de la Universitat de València, que s’entregaran 
el pròxim dia 18 a La Nau: el dibuixant satíric picassentí Juli Sanchis, Harca, de carrera tan 
llarga i fecunda com ideològicament compromesa; l’enyorat pedagog valencià Ferran 
Zurriaga, històric mestre de mestres que ens va deixar el passat novembre; i el Grup per a 
la Investigació de la Memòria Històrica de Castelló, col·lectiu multidisciplinar amb vora dues 
dècades de treball al darrere.  

Per altra banda, felicita al professor de la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació, Dr. 
Miquel Francés, per la seua elecció per part de Les corts Valencianes com a president del 
Consell d’Administració de la Corporació Valenciana de Mitjans de Comunicació. 

Destaca que Miquel Francés és un destacat professor de Comunicació Audiovisual que ha 
estat l’artífex del model únic que és el Taller d’Audiovisuals de la Universitat de València, però 
que, a més, té una dilatada i reconeguda trajectòria en la fotografia i en la producció de 
documentals, i una projecció internacional de prestigi, exercint actualment la secretaria 
general d’ATEI, la Asociación de Televisiones Educativas y Culturales Iberoamericanas. La 
Sra. Rectora li desitja al Dr. Francés el millor dels èxits 

A continuació felicita al Director del Gabinet de la Rectora i de Màrqueting i Comunicació de 
la Universitat, Dr. Joan Enric Ubeda, per la seua elecció com a president del Grup de Treball 
de Comunicació Audiovisual i Multimèdia de les Universitats Espanyoles, grup del qual ja 
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formava part, així com per la seua elecció com a president d’APAU, la Asociación de 
Profesionales del Audiovisual Universitario de España. 

I també dona l'enhorabona, a qui va ser catedràtic de la Facultat d’Economia, i degà d’aquest 
centre de la Universitat de València, Dr. Vicent Soler i Marco, per haver estat nomenat pel 
Consell de la Generalitat Valenciana com a president del Consell Social de la nostra 
Universitat, un cop havia finalitzat el període de mandat de l’anterior presidenta Maria Emilia 
Adán, a qui agraeix els serveis prestats a la Universitat de València. 

Comenta que el Dr. Soler és un referent de la societat valenciana, històric líder polític que va 
formar part dels 10 d’Alaquàs a la fi de la dictadura franquista, Conseller en diferents 
governs de la Generalitat Valenciana, regidor a l’Ajuntament de València, entre d’altres 
responsabilitats. I el que és més important, que Vicent Soler és un universitari en el sentit 
estricte. Destaca que és un dels principals artífex de l’estudi de l’economia valenciana, 
seguint l’estel obert per Ernest Lluch en la seua obra ‘La Via Valenciana’, catedràtic 
d’estructura econòmica de la Facultat d’Economia, va ser director de departament i degà 
d’aquesta Facultat. De ben segur, comenta la Sra. Rectora, que el seu tarannà, coneixement 
de la Universitat de València, contactes amb la societat i els sectors productius, 
organitzacions empresarials i sindicals, contribuirà a exercir la funció que té encomanat el 
Consell Social. 

Continuant amb l’informe, la Sra. Rectora exposa que la Universitat de València ha estat la 
seu de la celebració de la Lliga de Debat de la Xarxa Vives d’Universitats, tant en la seua 
versió per a estudiantat preuniversitari, com universitari. La Lliga de Debat de Secundària es 
va celebrar al Col·legi Major Rector Pesset, amb la victòria de l’IES Misteri d’Elx , d’Elx, que 
participava en representació de la Universidad Miguel Hernández.  

La Lliga de Debat Universitari va tindre lloc a l’edifici històric de la Universitat, La Nau, i va 
guanyar l’equip de la Universitat Autònoma de Barcelona. 

Des d'aquest Consell de Govern, dona l'enhorabona als equips que participaren i, 
especialment, als guanyadors i guanyadores i agraeix a la Xarxa Vives d’Universitats per 
haver elegit la Universitat de València per celebrar aquesta prestigiosa lliga de debat, i 
gràcies al liderat del Delegat de la Rectora per a Estudiants, el treball de l’equip del SeDi, 
Servei de Dinamització i Informació, i del TAU, Taller d’Audiovisuals, que va realitzar la 
retransmissió en directe de les diferents sessions simultànies d’aquesta Lliga. 

Finalment la Sra. Rectora informa al Consell de Govern que la Llei Orgànica d’Universitats, 
LOSU, va ser aprovada definitivament i es va publicar al BOE el dia 23 de març com a Ley 
Orgánica 2/2023, de 22 de marzo, del Sistema Universitario. La LOSU entrarà en vigor el 
dia 12 d’abril. En aquest sentit, comenta que a hores d’ara s'està treballant amb la resta 
d’universitats espanyoles en les implicacions de les diferents disposicions i la seua 
transitorietat i que continuarà informant al respecte. 

Dit açò, la Sra. Rectora es posa a disposició dels membres del Consell per a respondre 
qualsevol qüestió que es precise d’aquest informe. 
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3. Aprovació, si escau de la confirmació, transformació o amortització de vacants 
(revisió de la plantilla). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
comenta que, com es fa tots els anys, s’ha revisat la plantilla respecte a les jubilacions que 
s'han produït des de l'1 de setembre de 2022 i les que estan previstes que es realitzen fins 
31 d'agost de 2023, incloent les jubilacions voluntàries que s'han comunicat al Servei de 
PDI. No obstant, el Vicerector destaca que la plantilla que es presenta està subjecta a canvis 
puntuals. 

La Comissió de Professorat va aprovar aquesta proposta per 20 vots a favor i 2 abstencions 
i en quant als criteris de revisió, el Vicerector explica que son pràcticament idèntics als que 
s'han vingut aplicant des de fa quatre anys. No obstant, el Vicerector fa una matisació: s’ha 
definit de una manera un poc més estricta, però també flexible, el superàvit admissible per 
a no amortitzar una plaça. Més estricta perquè que apareix al text del document com "no 
s'amortitzarà una plaça en un àrea amb superàvit de 240 hores", però també mes flexible 
en el sentit en que es permet mantenir una plaça vacant més si el superàvit està entre les 
240 i les 480 hores, sempre que hi haja un envelliment superior al 20% de la plantilla major 
de 65 anys, per ser una situació de pròxima jubilació que convé preveure. 

També s'ha incorporat, a suggeriment de la subcomissió de plantilla, el compromís per al 
curs 2024-25 de fer una revisió global de totes les places vacants de la plantilla del PDI, 
aclarint que avui es porten les vacants per jubilació, però aquestes no son les úniques. 
Aquesta revisió global, recorda el Vicerector, porta tres cursos sense realitzar-se. 

El Vicerector assenyala que totes les observacions que apareixen a la columna de “Proposta 
del departament” reclamant documentació, estan ja esmenades, i que a la columna de 
“Comissió de Professorat”, quasi totes les transformacions son a professorat ajudant 
doctor, a excepció d'alguna que ho fa a professorat permanent laboral o professorat titular 
d'Universitat, particularment en àrees de docència clínica. 

Per últim indicar que a partir d'aquest document, de cara a la dotació de places de 
professorat ajudant doctor, es tindrien a banda de les 40 places de nova dotació previstes 
en el pressupost, les 8 places per amortització que apareixen al document, reasignant-se a 
altres àrees amb necessitats. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 
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ACGUV 61/2023 “Aprovar els criteris de revisió de plantilla per al curs 2023-2024 
(confirmació, transformació i amortització de vacants)”. 

 

4. Adscripció, si escau, de places de professorat Titular d'Universitat per a 
l’estabilització de personal investigador del Programa Ramón y Cajal, amb el certificat 
I3, amb càrrec a les OPO 2020 i 2021. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que 
explica que es tracta de dues places d'estabilització del programa Ramón y Cajal, amb el 
certificat I3 que s'adscriurien com a places de professorat titular d'Universitat, afectant a 
l'àrea de Química Inorgànica. 

La Comissió de Professorat va informar favorablement per unanimitat les dues places i per 
tant el Vicerector demana l'aprovació del punt. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 62/2023 “Adscriure les places de l’àrea de Química Inorgànica 7004 i 7140 
com a professorat Titular d'Universitat, per a l’estabilització de personal 
investigador del Programa Ramón y Cajal, amb el  certificat I3, amb càrrec a les 
OPO 2020 i 2021”. 

 

5. Aprovació, si escau, de les convocatòries, perfils i tribunals de places de professor 
titular d’Universitat per a l’estabilització de personal investigador del Programa 
Ramón y Cajal amb certificat I3 (OPO 2020 i 2021). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que 
aclareix que es tracta de les convocatòries, perfils i tribunals de les places de professorat 
titular d'Universitat  aprovades al punt anterior. 

Explica que la documentació ha estat analitzada per la Comissió de Professorat, comptant 
amb informe favorable per unanimitat, per la qual cosa demana la seua aprovació als 
membres del Consell de Govern.   

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 
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ACGUV 63/2023 “Aprovar la convocatòria, perfil i tribunal de les places de 
professorat Titular d’Universitat de l’àrea de Química Inorgànica 7004 i 7140, per 
l’estabilització de personal investigador del Programa Ramón y Cajal, amb el 
certificat I3, amb càrrec a les OPO 2020 i 2021”. 

 

6. Aprovació, si escau, de sol·licitud de canvi d’adscripció de centre. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula novament al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i 
Professorat que comenta que es tracta d'una plaça del departament de Fisiologia que està 
adscrita a la Facultat de Medicina i Odontologia i es sol·licita el canvi a la Facultat de 
Farmàcia. 

La documentació que s'aporta, compleix el requisit del nostre Reglament, i compta amb 
informe favorable del Consell del Departament i de les dues Juntes de Centre. 

Per acabar el Vicerector explica que la proposta va estar informada favorablement, per 
unanimitat per la Comissió de Professorat i és per això que demana el vot favorable dels 
membres del Consell. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 64/2023 “Aprovar el canvi d’adscripció del professor Salvador Pérez 
Garrido, de la Facultat de Medicina i Odontologia a la Facultat de Farmàcia”. 

 

7. Aprovació, si escau, de la modificació del barem per a la selecció de Professorat 
Associat de la Facultat de Medicina. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que 
comenta que es tracta d'una modificació puntual del Barem per a la selecció de Professorat 
Associat de la Facultat de Medicina. Encara que en breu, explica el Vicerector, es procedirà 
a la revisió de tots els Reglaments amb motiu de la posada en marxa de la LOSU, és 
necessari introduir aquesta modificació perquè per part de la Comissió de Recursos, s'ha 
detectat la dificultat per valorar, per banda de les comissions de selecció, el mèrit de 
col·laboració docent en les institucions sanitàries. 

Aquesta, explica el Vicerector, és una figura contemplada en el conveni de col·laboració entre 
la Conselleria de Sanitat i la Universitat de València, en els Centres de Salut i en Hospitals 
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per a les pràctiques clíniques. Aquesta col·laboració, en el barem actual generava dubtes 
d'on s'havia de valorar.  

Finalment, després de tractar-ho el Vicerectorat amb Departaments i Facultat, s’ha 
considerat incloure-la com un epígraf dintre “d'altra docència universitària impartida”. 

La modificació, explica el Vicerector, ha estat proposada per la Junta de Centre de la Facultat 
de Medicina i Odontologia i té informe favorable de la Comissió Tècnica de Barems i del 
Comitè d'Empresa, i és per això que demana la seua aprovació 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 65/2023 “Aprovar la modificació del barem per a la selecció de Professorat 
Associat de la Facultat de Medicina i Odontologia”. 

 

8. Aprovació, si escau, del canvi de nom de la Facultat de Farmàcia. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis, que recorda que al Consell de 
Govern de 15 de febrer es va acordar l'inici d'expedient del canvi de nom de "Facultat de 
Farmàcia" per "Facultat de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació" i junt a aquell, la memòria 
justificativa corresponent. 

Explica la Vicerectora que, seguint els Estatuts de la Universitat de València, es va procedir 
a l'exposició pública de la memòria justificativa el mateix 15 de febrer i durant un mes. 

Fet açò, i sense que haja hagut cap esmena a la mateixa, es torna dur a Consell de Govern, 
per la aprovació del canvi de denominació del Centre, tal i com està establert al procediment, 

A més la Vicerectora comenta que una vegada aprovat per el Consell de Govern, caldrà 
elevar-ho al Consell Social, perquè emeta l'informe preceptiu, i a la Generalitat Valenciana, 
que ho aprovarà definitivament i publicarà al Diari Oficial perquè puga inscriure's al RUCT 
(Registre d'Universitats, Centres i Títols). 

Dit açò, demana la aprovació per part dels membres del Consell de Govern. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 
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ACGUV 66/2023 “Aprovar el canvi de nom de la Facultat de Farmàcia per Facultat 
de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació”. 

 

9. Aprovació, si escau, de la supressió de l’adscripció de l’Escola Universitària 
d’Infermeria “La Fe” i la incorporació de l’oferta formativa a la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis, que recorda que al Consell de 
Govern de 15 de febrer es va acordar l'inici d'expedient per la supressió de l’adscripció de 
l’Escola Universitària d’Infermeria “La Fe” i la incorporació de l’oferta formativa d'aquest 
centre a la Universitat de València.  

Es tracta de dos processos diferents que van en paral·lel, explica la Vicerectora. La supressió 
de l'adscripció implicaria una reducció de places a la Comunitat Valenciana i, amb la finalitat 
de mantenir l'oferta en una titulació molt demandada i amb necessitat de professionals, es 
proposa fer la incorporació de les places a la nostra Facultat d'Infermeria i Podologia. 

La Vicerectora recorda que el primer pas de la supressió va ser a iniciativa de la Conselleria 
de Sanitat Universal i Salut Pública i que la memòria justificativa es va exposar a la Comunitat 
Universitària el mateix dia 15 de febrer perquè es feren les esmenes escaients, tal i com 
indiquen els nostres Estatuts, durant un termini d'un mes. Cal destacar al respecte que no 
van haver esmenes per part de la Comunitat Universitària, però sí un escrit del professorat 
de l'Escola d'Infermeria de La Fe, que mostrava la seua inquietud per aquesta supressió 
d'adscripció. Cal assenyalar, explica la Vicerectora, que aquest professorat és personal de 
la Conselleria, és a dir, no forma part de la Comunitat Universitària. No obstant, i tot i no 
tractant-se d'una esmena, l'escrit es va contestar. 

Com a documentació per a aquest Consell s'ha adjuntat el conveni entre les parts implicades 
en aquest procés: la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública, la Conselleria 
d'Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital i la Universitat de València, que fixa els 
acords i els compromisos entre les tres parts:  

La Universitat de València es compromet a mantenir l'oferta a la nostra província generant 
un nou grup de 65 places a la Facultat d'Infermeria i Podologia que s'impartirà en les actuals 
instal·lacions de la Fe. La integració es farà de forma progressiva, curs a curs, i assegurant 
que l'estudiantat actualment matriculat a la Escola d'Infermeria de la Fe podrà finalitzar els 
seus estudis. 

La Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública es compromet a la cessió dels espais 
docents de l'Escola d'Infermeria de La Fe i dels recursos administratius necessaris per 
atendre la docència i garantir les pràctiques clíniques de l'estudiantat. Per altra banda, es 
compromet a la cessió de la taxa de reposició necessària per a la contractació per part de 
la UV de professorat per posar en marxa el nou grup. El professorat s'ha quantificat en base 
a la figura de contractat doctor, ara professorat permanent laboral, i l'associat assistencial 
necessari per a impartir les pràctiques.  
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La Conselleria d'Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital, responsable final de 
l'autorització de la supressió de l'adscripció, es compromet a dotar econòmicament les 
places de professorat que cal contractar.  

El conveni té informe favorable dels tres serveis jurídics. 

Queda pendent, diu la Vicerectora, la tramitació de la modificació de la memòria de 
verificació, la signatura del conveni i, en paral·lel i amb l'informe favorable del Consell Social, 

l'aprovació definitiva per part de la Generalitat Valencia i la publicació al Diari Oficial. 

Dit açò, la Vicerectora demana la aprovació d'aquest punt als membres del Consell de 
Govern. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

  

ACGUV 67/2023 “Aprovar la supressió de l’adscripció de l’Escola Universitària 
d’Infermeria “La Fe” i incorporar l’oferta formativa a la Universitat de València”. 

 

10. Modificació parcial, si escau, de l’ACGUV 37/2023 sobre l’Oferta Pública d’Ocupació 
del PDI per l’any 2023. 

 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que diu 
que tal i com va indicar al Consell de Govern anterior, donada la entrada en vigor de la LOSU 
prevista per el 12 d'abril, l'oferta pública d'ocupació calia ajustar-la a la nova terminologia de 
la llei. 

Aquesta oferta no s'ha enviat encara a Conselleria per la seua aprovació perquè s'esperava 
la confirmació per part del Ministeri de la taxa de reposició. Aquesta confirmació, diu el 
Vicerector que per part del Ministeri s'ha informat que no s'enviarà a cap Universitat de 
manera formal, sinó que faran un seguiment de la Oferta Pública d'Ocupació (OPO) una 
vegada que se publique. 

Explica el Vicerector que bàsicament la modificació consisteix en primer lloc en el canvi de 
nomenclatura del "professorat permanent laboral". En segon lloc, la nova redacció de la 
reserva de places del 15% per la estabilització del Personal Investigador, perquè es puga 
incorporar el personal que siga doctor i haja superat la avaluació de l'I3 o que haja obtingut 
el certificat R3, i també s'ha indicat, tal i com diu la LOSU, que les places que queden vacants 
en aquesta reserva, s'incorporen a la convocatòria de torn lliure. 
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Per últim destaca el Vicerector una modificació puntual perquè feta la revisió d'acreditacions 
de professorat ajudant doctor que finalitza contracte al 2024, i que tenen dret a promoció, 
s'ha actualitzat el llistat i dues persones que abans estaven acreditades a professorat 
contractat doctor han obtingut la acreditació a professorat titular d'universitat. Per tant es 
disminueixen dues places de professorat permanent laboral i augmenten dues de 
professorat titular d'universitat. 

Com que la OPO no varia, el Vicerector considera que es tracta d'una actualització del text 
presentat en l'anterior Consell i per tant demana la seua aprovació. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 68/2023 “Aprovar la modificació parcial de l’ACGUV 37/2023 sobre l’Oferta 
Pública d’Ocupació del PDI per l’any 2023”. 

 

11. Aprovació, si escau, del contracte de llicencia i de drets d’ús i explotació de la 
metodologia UV-MET-202285R i del reconeixement com spin-off de la Universitat de 
València a la iniciativa empresarial EVOLVING THERAPEUTICS S.L.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència, que diu que 
porta a consideració del Consell de Govern la iniciativa de l'empresa Evolving Therapeutics 
S.L.  

La Vicerectora explica que es tracta d'una sol·licitud presentada per Pilar Domingo Calap, 
investigadora Ramón y Cajal, adscrita a l'Institut de Biologia Integrativa de Sistemes de la UV. 

A més de la sol·licitud, s’adjunta a la documentació el pla de negocis, els estatuts de la 
Societat, el Conveni de Recolzament i Reconeixement, la relació entre la UV i els drets de 
participació, així com el document de Pacte de socis que finalment configuraran la com a 
spin-off. 

Comenta la Vicerectora, que l'objectiu de la sol·licitud els d'oferir serveis específics baix el 
concepte One Health, que és una estratègia que busca augmentar la col·laboració 
interdisciplinar cap a les persones, animals i medi ambient tenint en compte les seues 
interrelacions. 
Ofereix serveis de consultoria i teràpia personalitzades, diagnòstic i detecció basades en 
solucions tecnològiques de bacteriòfags que son virus que ataquen específicament a 
determinades bactèries. 
Es proposa com alternativa als antibiòtics, radicant el seu interès que es tracta d'una 
iniciativa innovadora perquè hi ha moltes bactèries resistents als antibiòtics. 
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La llicencia està lligada a l'ús i explotació, segons la metodologia " “Aislamiento de 
bacteriófagos ambientales”, registrada en la UV en 2022 que té la seua titularitat al 100%. 
La proposta de concessió de llicencia porta una participació de la UV en el capital social de 
la spin-off d'un 10% i una negociació dels beneficis per les ventes a futur. Tot dintre dels 
marges habituals en institucions semblants a les nostres. 
Respecte a la viabilitat de la proposta i al pla de negoci, la experiència prèvia de la promotora, 
fa pensar que el mercat nacional, respecte a centres d'investigació, hospitals i centres 
d'investigació i empreses d'investigació i desenvolupament està garantit en els primers anys.  

Cal remarcar que l'empresa compta inicialment amb quatre socis i amb la Fundació 
Respiralia, a la que la Vicerectora al·ludeix expressament, perquè aporta una prima de 
emissió de 180.000€, i recorda que és una fundació dirigida a finançar projectes que tenen 
a veure amb la fibrosis quística, que avala el potencial del projecte. 

La Vicerectora demana al Consell de Govern l'aprovació de la iniciativa, tant de llicencia i de 
drets d’ús i explotació de la metodologia com del reconeixement com spin-off 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 69/2023 “Aprovar el contracte de llicencia dels drets d’ús i explotació de 
la metodologia UV-MET-202285R i reconèixer com spin-off de la Universitat de 
València, la iniciativa empresarial EVOLVING THERAPEUTICS S.L, amb una 
participació del 10% de la UV en el capital social de la empresa, així com la 
signatura del conveni de suport, amb la qual cosa, de conformitat a la disposició 
addicional 24 de la llei orgànica 4/2007, no seran d’aplicació als socis fundadors 
pertanyents a la UV els límits establerts en  els articles 12.1 b) i d) de la llei 53/1984, 
de 26 de diciembre, de Incompatibilidades del personal al servicio de las 
Administraciones públicas mentre es mantinga la participació de la UV en el capital 
social de l’empresa, en els termes de la documentació que s’adjunta com a annex 
al present acord”. 

 

12. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Teletreball del Personal 
d’Administració i Serveis de la Universitat de València 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Sr. Gerent que inicia l’exposició dient que en febrer passat 
va fer un any des de l'aprovació del Reglament del Teletreball a la UV.  

Reunida la Comissió de Seguiment es van proposar algunes modificacions a la Mesa 
Negociadora i per unanimitat es va acordar la següent proposta: 

En primer lloc, es deixa sense contingut la lletra j) de l’article 2.3, referit al col·lectiu 

d'operadors informàtics o caps d'operació a la que es refereix més avant. 
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En segon lloc s’afegeix un nou paràgraf a l’article 5.2 amb aquest contingut: "Una vegada 
transcorregut un any i després de l’avaluació positiva de la Gerència, amb el dictamen positiu 
previ de la Comissió de Seguiment del Teletreball, l’informe i supervisió dels plans especials 
de teletreball té caràcter trimestral". 

En tercer lloc, la disposició transitòria del Reglament passa a denominar-se disposició 
transitòria primera i s’afegeixen dues noves disposicions (segona i tercera). 

La disposició transitòria segona diu que "La Gerència de la Universitat de València 
determinarà amb caràcter provisional quins llocs de treball de personal operador informàtic 
o caps d’operació no són susceptibles de ser exercits en la modalitat de teletreball, fins a la 
incorporació definitiva d’aquesta característica en la RLT", en funció de l'atenció directa a 
Centres tal i com diu el Gerent.  

A més, el Gerent diu que també s'incorpora la disposició transitòria tercera, que té a veure 
en la eficiència econòmica i energètica i diu que "Durant els anys 2023 i 2024, la Gerència 
de la Universitat de València podrà dictar instruccions específiques per a, si s’escau, ampliar 
la modalitat de teletreball o reubicar personal, si és imprescindible, amb la finalitat 
d’optimitzar el tancament d’espais i edificis i aconseguir resultats objectius d’eficiència 
econòmica i energètica durant el mes d’agost". Explica, a continuació, que també podrà 
dictar instruccions dirigides, si s’escau, a facilitar la compatibilitat del gaudi de permisos, la 
modalitat del teletreball i la presencialitat necessària en les diferents unitats, centres i 
serveis universitaris en els períodes assenyalats en el calendari laboral com a torns de Nadal 
i Setmana Santa. En aquest cas es podrà limitar, si és necessari, el nombre màxim de dies 
en la modalitat de teletreball, per a aconseguir un equilibri entre la presencialitat i el gaudi 
de llicències per assumptes propis. 

Per acabar, el Gerent aclareix que finalitzat el període transitori, la Comissió de Seguiment 
avaluarà les mesures adoptades per la Gerència de cara a la seua possible modificació o 
incorporació a aquest reglament. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 70/2023 “Aprovar la modificació del Reglament de Teletreball del Personal 
d’Administració i Serveis de la Universitat de València”. 

 

Després de l’aprovació de l’acord, la Sra. Rectora comenta que aquest punt s’ha dut a 
consideració dels membres del Consell amb l’aprovació de la Mesa Negociadora, fent 
referència al fet que aquesta és la política que sempre s’ha seguit i per la que s’aposta, 
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primant aquesta manera de governar, des del treball, la negociació i la bona voluntat per 
obtenir acords. 

 

13. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Investigació que presenta dos convenis que 
regulen dos Instituts mixtes, que comparteixen la titularitat entre la Universitat de València i 
el CSIC.  

Per una banda, el conveni entre la Universitat de València i la Agencia Estatal Consejo 
Superior de Investigaciones Científicas, M.P. per a la regulació de l'Institut de Física 
Corpuscular (IFIC). Els precedents es remonten al primer conveni que es va signar al 1985, 
renovat al 1999. 

Per altra el conveni entre la Universitat de València i la Agencia Estatal Consejo Superior de 
Investigaciones Científicas, M.P. per a la regulació de l'Institut de Biologia Integrativa de 
Sistemes (I2SysBio). En aquest cas, diu el Vicerector que el conveni es du a terme des de 
l'any 2016. 

En els dos casos, la llei 40/2015 obligava a les respectives renovacions. En 2020 es van 
signar acords de continuïtat que han culminat en els convenis que es presenten. 

Els convenis inclouen, la missió, naturalesa i funcions de l'Institut. els mitjans materials i 
personals que constitueixen l'Institut. les bases de l'organització de l'Institut, definint els seus 
òrgans de govern, directius, de gestió i d'assessorament, el règim compartit del personal, 
les instal·lacions i l'equipament i infraestructura científica de l'Institut, el règim de planificació, 
gestió i difusió de l'activitat científica de l'Institut, així com la imatge corporativa, el règim 
aplicable als resultats de la investigació produïda en l'Institut i la seua transferència i 
explotació, així com la confidencialitat i la protecció de dades, les bases del règim de gestió 
econòmica i el pressupost de l'Institut i per últim la vigència, causes d'extinció i liquidació de 
l'Institut, així com les normes sobre desvinculació i incorporació de noves entitats. 

S'acorda, que tindrà una duració inicial de 15 anys a comptar des de la seua entrada en 
vigor, podent acordar unànimement els signants la seua pròrroga, abans de la finalització 
del termini previst, per períodes successius de quatre anys addicionals per acord exprés i 
per escrit. 

Per acabar el Vicerector comenta que ambdós tenen informe dels serveis jurídics i demana 
la aprovació dels mateixos. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència que du a 
consideració del Consell de Govern tres convenis.  

En primer lloc presenta conveni de col·laboració entre la Universitat de València i 
l'Ajuntament de València per a la creació i funcionament de la càtedra Sensellarisme. Es 
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tracta de un conveni que es va aprovar en setembre de 2022 i que per qüestions tècniques 
de normativa per part de l'Ajuntament de València, no s'havia signat, considerant oportú 
tornar a dur-lo per la consideració del Consell. 

Les modificacions son tècniques respecte a la quantitat a avançar per part de l'Ajuntament 
i també s'ha aprofitat per augmentar la implicació de la Facultat de Ciències Socials, per el 
que dona les gràcies al seu degà per les gestions realitzades 

El segon és el conveni de col·laboració entre Minsait i la Universitat de València per a la 

creació de la càtedra LegalTech, de la Facultat de Dret i Intel·ligència Artificial Minsait-UV. La 
càtedra té un import de 24.000€ i un compromís de participació de 2 anys extensible a 2 
més.  

Per últim la Vicerectora presenta conveni de col·laboració entre la Conselleria d'Educació, 
Cultura i Esport i la Universitat de València per a la creació de la càtedra de Música i Dansa 
tradicional valenciana, per al 2023 gestionat amb el departament d'Història de l'Art, amb 
l'objecte de realitzar activitats formatives, culturals, d'investigació, de divulgació i d'extensió 
universitària orientades al coneixement i la difusió de la música i la dansa tradicional i d'arrel 
valenciana, amb la finalitat de posar-les al servei de la comunitat científica i del conjunt dels 
valencians i les valencianes com a part integrant del seu patrimoni cultural immaterial. Per 
últim, la Vicerectora indica que la Càtedra té una línia nominativa de 30.000€ per al 2023, 
amb voluntat de permanència per els propers anys. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació 
Docent i Ocupació que porta a la consideració del Consell de Govern tres convenis per a la 
realització de pràctiques del nostre estudiantat que compten amb l'informe favorable de 
l’assessoria jurídica. La Vicerectora passa a enumerar-los a continuació:  

En primer lloc es refereix al conveni de cooperació educativa entre la Generalitat, a través 
de la Conselleria d'Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica i la Universitat de València - Estudi General, per a la realització de pràctiques 
formatives subvencionades durant l'any 2023. 

En segon lloc presenta el conveni de cooperació educativa entre l'Agència Valenciana de la 
Innovació, i la Universitat de València, per a la realització de pràctiques formatives per 
l'alumnat universitari l'any 2023. 

Per últim fa referència al conveni marc de cooperació educativa entre la Universitat de 
València i l'Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i la Corrupció de la Comunitat 
Valenciana. 
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La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Internacionalització i Multilingüisme que du a 
consideració del Consell de Govern un total de tretze convenis, dels que cinc son renovacions. 

Explica que la segona setmana de maig la Universitat de València acull una reunió de rectors 
i rectores d'universitats iberoamericanes i molts rectors i rectores han aprofitat aquesta 
circumstància per signar físicament bona part dels convenis que avui es proposen. 

El Vicerector passa a enumerar les universitats i centres que apareixen a la documentació, 
amb una proposta de subscripció de Convenni: Instituto Tecnológico Autónomo de México 
(México), la Pontificia Universidad Javeriana Cali (Colombia), la Universidad Mayor de San 
Andrés (Bolivia), la Universidad Libre (Colombia) la Universidad ECCI (Colombia) la 
Universidad de Guadalajara (Mèxic) la Universidad Autónoma Metropolitana (Méxic), la 
Universidad Autónoma de Guadalajara (Mèxic), el Colegio de México, la Universidad 
Panamericana i la CETYS Universidad. 

El Vicerector demana que conste el seu agraïment al gabinet de la Rectora, a la Secretaria 
General, als serveis j urídics i la Unitat de Convenis el seu esforç que ha fet possible dur 
aquests convenis al Consell de Govern. 

Finalment, en quant a altres subscripcions fora de l’àmbit iberoamericà, el Vicerector es 
refereix al conveni marc entre la Universitat de València i la Universidad de Turín (Italia) i el 
conveni marc entre la Universitat de València i la Universidad de Kingston (Reino Unido) que 
també es presenten a consideració del Consell. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Igualtat, Diversitat i Polítiques Inclusives 
que presenta el conveni de col·laboració entre Labora -Servei Valencià d’Ocupació i Formació- 
i la Universitat de València-Estudi General, per al foment de les vocacions STEM (Ciències, 
Tecnologia, Enginyeria i Matemàtiques) entre les dones joves. El conveni és per un import de 
50.000 € i ha estat informat per els serveis jurídics. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable 
que du a consideració del Consell de Govern el Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament 
de València i la Universitat de València, per a la realització del programa de beques "Dones 
Afganeses" Edició 2023, per a estudiants universitaris o diplomades de nacionalitat afgana. 
La Vicerectora diu que aquest conveni dona continuïtat a la col·laboració que ja es tenia amb 

l’Ajuntament de València a l’any 2022 i destaca la col·laboració de la Facultat de Dret amb 

30.000€, que s’afegeixen als 30.000 de l’Ajuntament i que el Vicerectorat cofinançarà amb 
altres 30.000.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General, que presenta dos convenis. 
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La Secretaria General presenta dos convenis; el Conveni de col·laboració entre l’Acadèmia 
d’Infermeria de la Comunitat Valenciana i la Universitat de València i el Conveni de 
col·laboració entre l’Acadèmia de Farmàcia de la Comunitat Valenciana i la Universitat de 
València. 

Ambdós tenen com objectiu la cessió d'espais de la UV de manera gratuïta a les respectives 
acadèmies, mantenint el normal funcionament dels centres. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
La proposta s'aprova per assentiment, prenent-se l’acord següent: 

 

 

ACGUV 71/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat 
de València i la Agencia Estatal Consejo Superior de Investigaciones Científicas, 
M.P. per a la regulació de l'Institut de Física Corpuscular (IFIC)”. 

ACGUV 72/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat 
de València i la Agencia Estatal Consejo Superior de Investigaciones Científicas, 
M.P. per a la regulació de l'Institut de Biologia Integrativa de Sistemes (I2SysBio)”. 

ACGUV 73/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre la Universitat de València i l'Ajuntament de València per a la creació i 
funcionament de la càtedra Sensellarisme”. 

ACGUV 74/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre Minsait i la Universitat de València per a la creació de la càtedra LegalTech i 
Intel·ligència Artificial Minsait-UV”. 

ACGUV 75/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre la Conselleria d'Educació, Cultura i Esport i la Universitat de València per a 
la creació de la càtedra de Música i Dansa tradicional valenciana”. 

ACGUV 76/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de cooperació 
educativa entre la Generalitat, a través de la Conselleria d'Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica i la 
Universitat de València - Estudi General, per a la realització de pràctiques 
formatives subvencionades durant l'any 2023”. 

ACGUV 77/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de cooperació 
educativa entre l'Agència Valenciana de la Innovacion, i la Universitat de València, 
per a la realització de pràctiques formatives per l'alumnat universitari l'any 2023”. 

ACGUV 78/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de cooperació 
educativa entre la Universitat de València,i l'Agència de Prevenció i Lluita contra 
el Frau i la Corrupció de la Comunitat Valenciana”. 

ACGUV 79/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc entre la 
Universitat de València i el Instituto Tecnológico Autónomo de México (México)”. 
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ACGUV 80/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc entre la 
Universitat de València i la Pontificia Universidad Javeriana Cali (Colombia)”. 

ACGUV 81/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc entre la 
Universitat de València i la Universidad Mayor de San Andrés (Bolivia)”. 

ACGUV 82/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc entre la 
Universitat de València i la Universidad Libre (Colombia)”. 

ACGUV 83/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc entre la 
Universitat de València i la Universidad ECCI (Colombia)”. 

ACGUV 84/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat 
de València i la Universidad de Guadalajara (Mèxic)”. 

ACGUV 85/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat 
de València i la Universidad Autónoma Metropolitana (Méxic)”. 

ACGUV 86/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat 
de València i la Universidad Autónoma de Guadalajara (Mèxic)”. 

ACGUV 87/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat 
de València i el Colegio de México”. 

ACGUV 88/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat 
de València i la Universidad Panamericana”. 

ACGUV 89/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat 
de València i la CETYS Universidad”. 

ACGUV 90/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc entre la 
Universitat de València i la Universidad de Turín (Italia)”. 

ACGUV 91/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc entre la 
Universitat de València i la Universidad de Kingston (Reino Unido) ”. 

ACGUV 92/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre Labora -Servei Valencià d’Ocupació i Formació- i la Universitat de València-
Estudi General, per al foment de les vocacions STEM (Ciències, Tecnologia, 
Enginyeria i Matemàtiques) entre les dones joves”. 

ACGUV 93/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre l'Ajuntament de València i la Universitat de València, per a la realització del 
programa de beques "Dones Afganeses" Edició 2023, per a estudiants 
universitaris o diplomades de nacionalitat afgana”. 

ACGUV 94/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre l’Acadèmia d’Infermeria de la Comunitat Valenciana i la Universitat de 
València”. 

ACGUV 95/2023 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre l’Acadèmia de Farmàcia de la Comunitat Valenciana i la Universitat de 
València”. 
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14. Torn obert de paraules.  

 

En primer lloc, la Sra. Rectora dona la paraula al professor Enric Valor, representant del PDI 
que pregunta si hi ha alguna novetat respecte al Pla de Finançament. 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula a Víctor Herrera Latorre, coordinador de l'AGE, 
que comenta que els estan arribant noticies sobre robatoris a les biblioteques del Campus 
de Blasco Ibáñez, i demana que s'incremente la seguretat així com comunicacions per 
correu a l'estudiantat perquè estiga assabentat i prenga mesures al respecte. 

Seguidament, la Sra. Rectora dona la paraula a la representant d'estudiants, Valeria Ruiz 
que comenta dos qüestions: per una banda explica que els han arribat queixes per la llengua 
de la docència en assignatures amb teoria en castellà i subgrups de problemes en valencià, 
que pugen a l'aula virtual els apunts en castellà.  

Per altra banda, demana que els horaris de les biblioteques s'amplien i que s'obriguen més 
biblioteques. Sol·licita que en un futur es tinga en compte aquesta petició i que, com a mínim, 
hi haja oberta una biblioteca per campus. 

La Sra. Rectora dona la paraula després al representant d'estudiants Jaume Espadá que diu 
que l'associació SAO que representa, ha rebut queixes per part dels usuaris de UV 
discapacitat que diuen que el funcionament és deficient, donat que el Servei es troba al 
Campus de Blasco Ibáñez i la seua actuació es retarda en altres Campus de la UV. Reclama 
una assistència immediata als usuaris i que des de SAO es demana un estudi perquè es 
descentralitze el Servei o s'actue en aquest sentit. 

 

A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula al President de la Junta de PDI que, en primer 
lloc, vol agrair les paraules de benvinguda de la Sra. Rectora en nom d’ell mateix i dels seus 
companys, la representant de la Junta de Pas, Carmen Hernández i el representant del 
Comité d’Empresa que no ha pogut estar avui, i comenta que intentaran fer tot el que es 
puga per contribuir a ajudar i donar informació veraç per poder-la transmetre a aquelles 
persones a les quals representem. 

A més, vol traslladar la sorpresa d’un malentès que s’ha aclarit  ací, perquè ell estava 
convençut del que ha comentat al primer punt de l’ordre del dia. 

Ara bé, si el Vicerector diu això, creu que la seua percepció de la realitat i quan dos parts 
tenen una percepció diferent de la realitat potser que hi ha un malentès, que pensa que és 
un tema per interpretar, sense que s'haja de pensar que hi ha poca bona fe o mala fe per 
una de les parts. I cal intentar evitar aquesta visió. 

Pot dir que en les dos o tres setmanes que porta a la Junta de PDI no ha percebut cap 
actitud de mala fe per part de cap sindicat. Per tant, pensa que el que ha passat es pot tenir 
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en compte en les pròximes negociacions per implementar la LOSU, que està a punt d’entrar 
en vigor. 

Pensa que de vegades pot passar que un estiga equivocat, i no ho diu pel Vicerector, li pot 
passar a qualsevol persona; Sèneca ja deia que equivocar-se és humà, per tant aquestes 
coses quan passen el millor és parlar i veure quin ha segut el punt de malentès. 

Diu que estem ací per contribuir a la millora i dona gust veure que a la majoria dels casos, 
per no dir tots, els sindicats han arribat a un acord amb la Institució i així volen que siga sent 
i que, encara que hi haja hagut aquest malentès sobre el que va dir el Vicerector en aquest 
punt, pensa que si alguna vegada els sindicats no donen el suport, el que demanaria des dels 
sindicats és una miqueta de paciència perquè no estan les portes tancades, volen negociar 
i no volen deixar la institució desemparada.  

El president de la Junta del PDI agraeix que la Rectora vullga seguir així, i també voldria, 
d’alguna manera, que es continue buscant l'acord amb els sindicats. Sap que de vegades no 
es fàcil, però pensa que parlant ens podem entendre. 

 

Seguidament la Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química, que vol 
dir, en relació al tema del Reglament del professorat emèrit, que el Vicerector té una 
paciència infinita i que sí que ha negociat. De fet, comenta que el document inicial es va 
modificar, després de negociar amb els sindicats i a ella li agradava més el primer. No veu 
on està el problema, però des del punt de vista de degans/es i director es pot ratificar que 
negociació si que hi ha hagut. 

La Sra. Rectora dona les gràcies a la Degana i, per tancar aquest punt, ratifica la paciència 
del Vicerector a la qual al·ludeix la Degana. Comenta que paciència en tindrem, però, quan 
es diu que no tanquem les portes per a deixar a la comunitat universitària abandonada, 
segons ha dit el president de la Junta del PDI, cal tindre en compte que també se la deixa 
abandonada si no s’arriben a acords al Consell de Govern sobre processos que no poden 
retardar-se. A més, reitera que primer son les persones i per tant, no podem retardar cap 
situació personal d’aquests professors i professores, PAS o estudiants de la nostra UV. 

Acaba dient que paciència sí i límits també. Així actuarem en l'aplicació de la LOSU perquè hi 
haurà persones implicades en la seua estabilització i la seua promoció i ahi, per davant de 
tot seran les persones i els processos no es retardaran. Per tant, paciència sí i bona voluntat 
també per arribar a acords; però també els límits que eixos processos ens marquen. 

 

A continuació la Sra. Rectora es dirigeix a la representant de l'estudiantat, respecte a la 
docència en valencià que planteja, pregunta si s'ha parlat amb el director de la ETSE o amb 
el director del departament responsable de l'assignatura. Pensa que és important que siga 
coneixedor d'aquesta situació per posar solucions. 
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Respecte al tema dels robatoris a les biblioteques es remet al Gerent per veure quin remei 
pot posar; i en quant als horaris de les biblioteques en vacances, comenta la Sra. Rectora 
que cal obrir les biblioteques que facen falta perquè les circumstancies de l’estudiantat son 
diverses i no sempre té la possibilitat de treballar en casa adequadament. 

Respecte a UV Discapacitat, la Sra. Rectora diu que ho comentarà amb la seua directora, 
perquè segons li consta, el personal del Servei, com a forma de treball, es desplaça a 
qualsevol Campus on es troba el problema. 

Per acabar, respecte al Pla de Finançament, explica que al sistema universitari públic 
valencià, els rectors i rectores han estat treballant des d'octubre passat per revisar i millorar 
el model del Pla de Finançament presentat per la Generalitat, per arribar a un consens amb 
totes les Universitats. S'han actualitzat les xifres i s'ha fet una proposta a la Generalitat 
després del treball intens dels equips econòmics de les Universitats. 

La proposta presentada a les Conselleries d'Universitat i Hisenda està consensuada per 
totes les  universitats públiques valencianes, a excepció de la Universitat Politècnica de 
València, que no ha volgut recolzar el model. La Sra. Rectora explica que després d'haver 
parlat amb la Consellera d'Universitats, el Conseller d'Hisenda i el President de la Generalitat, 
i després d'haver buscat suport del president del Botànic, ara mateix s'està a l'espera de 
l'aprovació del Pla perquè per a nosaltres és inajornable i totalment necessari. 

La Sra. Rectora confia que abans de les eleccions el tema es puga tancar. La Sra. Rectora 
diu que les universitats participants han estat flexibles i realistes amb el projecte del Pla de 
Finançament i destaca l'infrafinançament des de fa 15 anys i espera que es tanque el més 
aviat possible, tal i com s'ha compromès el Govern de la Generalitat, informant d'aquest fet 
als membres de la comunitat universitària quan es produïsca. 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al Gerent que contesta, en relació a les 
incidències en la seguretat, que agrairia que es denunciés perquè ni a Gerència ni al 
Vicerectorat competent han tingut noticies fins ara. 

La Vicerectora dona la paraula al Vicerector d'Investigació que recolza les paraules del 
Gerent demanant que es realitzen les denuncies corresponents de vandalisme perquè 
estiguen assabentats. No obstant, comunicarà a les biblioteques que augmenten la 
vigilància. 

Quant a l'apertura de les biblioteques, explica el Vicerector que les biblioteques de 
Humanitats, Socials, Jardí Botànic i Ontinyent estaran obertes entre el 11 i el 14 d'abril, 
mentre que el cap de setmana següent estarà oberta la de Humanitats. Destaca que a la 
biblioteca de Ciències començarà en breu un procés de reformes i és per això que romandrà 
tancada.  

Comenta que al no estar en període d'exàmens es considerava que era suficient, però que 
si no és així, demana que es comunique formalment al Vicerectorat. 
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La Sra. Rectora reprèn la paraula, desitjant als membres unes bones vacances de Pasqua i 
agraint el treball de tots els membres del Consell de Govern. 

I com que no hi ha més assumptes que tractar, es clou la sessió, a les 11.20 hores, de la 
qual cosa com a secretària general, estenc aquesta acta.  

 

 

Vist i plau 
La Sra. Rectora, 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 


